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Concept-verslag stuurgroep sneltesten

Woensdag 7 juli 2021 van 9:00 - 10:00 uur

Aanwezig: voorzitter),  NGIEEI vs, secretaris), en

(VWS), (Rivv), IEEE 1G)),IEE
{GGD-GHOR),BEE3 HEEon BE BEES(DOT), BEE3 5.1.26 en EE

Afweziq: HEIIEXEN,BEE EEEEETEEN

1. Opening en mededelingen
- De stuurgroepleden zijn akkoord met de agenda. Er zijn geen mededelingen.

2. Verslag en acties van de vergaderingen van 16 juni 2021.

- Het verslag wordt vastgesteld.
- Meeste acties lopen. Met betrekking tot actie 2: BES heert overleg gehad met Molgen

over inzet 15° lijn. Binnen WG implementatie wordt onderzocht of de lijn ingezet kan

worden in Amsterdam. [lE3geeft aan dat dit in lijn is met eerdere conclusies binnen de

stuurgroep dat deze lijn ingezet kan worden.

3. Expertteam ademtest - Reactie op verdiepende analyse, toelichting door BE
- SHlaat een aantal slides zien met uitkomsten van de robuuste verificatie. Uit

eerder validatie 70% negatiefen 99,6% sensitief, daaruit conclusie dat het ingezet kan

worden als voortest. Uit de verificatie komt nu een laag aandeel negatieven (19-35%)
en relatief veel fout-negatieven. Omgevingsfactoren zijn beter onder controle:

temperatuur is veel constanter. Toch is het beeld niet verbeterd en zijn er geen

merkbare trends de goede kant op. Ook nog steeds discrepantie tussen beoordeling

sommige curves door afnemer en door Breathomix. Menselijke factor dus nog steeds

aanwezig. Het expertteam ziet geen duidelijk aanwezige oorzaken waarvan je kan

verwachten dat het aanpakken ervan de afstand tussen de huidige uitkomsten en de

gewenste uitkomsten kan verkleinen.

5.1.2i Procespositie Staat

4. Course of action opzet validatie speekselzelftesten, toelichting door BRAN (ter

vaststelling).
-  BERWPIN geeft een toelichting op de course of action.

- [EAFCRgeeft aan dat duidelijk moet zijn dat het deelnemen aan deze studie geen enkele

garantie biedt op inkoop en dat het kan helpen om het studieprotocol aan de stukken

voor de LCT toe te voegen EEHgeeft aan dat er geen enkele toezegging aan de

leverancier gedaan wordt. BEEN voegt het studieprotocol toe aan de LCT-stukken

(actie)
- [EE vraag welke gevoeligheid voldoende is? (§flicht toe dat dit niet aan de

onderzoekers is. Uit het onderzoek volgt de prestatie van de test. Dit kan input zijn
voor een beleidskeuze om de speekseltestin te zetten, na advies van het OMT.



SE
geeft aan dat al eerder is ingestemd met dit onderzoek, alleen de test veranderd

nu. Daar wordt instemming voor gevraagd. Genocemde punten kunnen indien mogelijk

in de opdracht meegenomen wn hier op aan dat daarin cok

meegenomen moet worden dat we deze speekselzelftesten primair in gedachten
hebben voor gebruik in het onderwijs.: hier is eerder over ingestemd. Alleen de test

wijzigt.

Opschaling - Investeringen ademtest in spoor 1, toelichting door [IERIE ter bespreking)

BE licht toe dat eerder heeft aangegeven dat er al investeringen in spoor 1

gedaan worden voor de inzet van de ademtest. [Zi stelt voor om hoe hiermee om te

gaan te betrekken in het gesprek volgende week.

EEF vult aan dat eisen aan locatie vrij hoog zijn. Voor alle locaties investeringen

nodig. Nu wordt alleen nog onderzocht welke locaties om te bouwen zijn, hoeveel lang
dat duurt en wat het kost. Daadwerkelijke investeringen zijn on hold gezet.

Stuurgroepleden zijn akkoord met het voorstel om dit volgende week te bespreken.

Vergaderritme in de zomer.

BE stelt voor om het vergaderritme in de zomer aan te passen naar eens in de 2

weken. Vanwege het urgente punt rondom de ademtest is het voorstel om vanaf

volgende week op dit ritme over te stappen. De leden zijn het eens met het voorstel.

Rondvraag
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